



# SQUARE CONTAINERS

## BOÎTES CARREES



**ColorClip**



**Ergonomic**  
Ergonomie



**Easy to clean**  
Nettoyage facile



**Measuring scale**  
Règlette de mesure



**Protection area**  
Zone de protection



**PC-Transparent**  
**PP-Translucent**  
PC-Transparent  
PP-Translucide



**Stackable**  
Permet l'empilement



The square shape optimises use of space when storing, without any wasted gaps.

La géométrie carrée optimise l'espace de stockage, il n'y a pas de perte d'espace.

Side handles on the outside to facilitate handling and transport.

Anses latérales à l'extérieur qui en facilitent la manipulation et le transport.

Stackable with lid or nestable inside each other when empty, reducing the space used, easy to remove thanks to the support lines.

Permet l'empilement avec couvercle et à vide peut s'emboîter l'une dans l'autre réduisant l'espace; facilement extractible grâce à ses lignes d'appui.



Compliance with all European regulations on materials and objects intended to come into contact with food.

Satisfait à toutes les réglementations européennes sur les matériaux et objets destinés à entrer en contact avec les denrées alimentaires.



Araven complies with ALL Regulations regarding Migrations: Directive 2005/79/EU, Directive 2007/19/EU, Directive 2008/39/EU and Directive 2011/10/EU.

Araven satisfait à TOUTES les Réglementations relatives aux Migrations : Directive 2005/79/EU, Directive 2007/19/EU, Directive 2008/39/EU et Directive 2011/10/UE.



Can be washed in a dishwasher.

Apte au lave-vaisselle.



PC Food Storage Container / Bacs Polycarbonate. -40° +99°

Food Storage Container / Bacs Polypropylene. -40° +95° PP

LDPE

Lid / Couvercle Polyethylene. -40° +90°

# SQUARE CONTAINERS

## BOÎTES CARREES



180 mm

Item	Cap	h
1851	2 L	100 mm
1852	4 L	190 mm



225 mm

Item	Cap	h
1853	6 L	190 mm
1854	8 L	230 mm



285 mm

Item	Cap	h
1855	12 L	210 mm
1856	18 L	320 mm
1857	22 L	400 mm



**PC** Food Storage Container / Bac. Polycarbonate. -40° +99°

**LDPE** Lid / Couverture. Polyethylene. -40° +90°



**ColorClip:** Colour coded to avoid cross-contamination. Araven containers, thanks to their ColorClip identification, help to prevent cross-contamination, ensuring that the contents of the container is always of the same type: Poultry, red meat, vegetables/fruit or fish.

**ColorClip:** Code de couleur pour éviter les contaminations croisées. Les Boîtes Araven, grâce à leur identification ColorClip favorisent la prévention de la Contamination Croisée, assurant que le contenu du récipient est toujours de la même nature : volaille, viande rouge, légumes frais/fruits ou poisson.



**Side handles:** Making them easier to handle and move.

**Anses latérales:** Pour en faciliter la manipulation et le transport.



**Measuring scale:** for perfect control of stocks.

**Règlette de mesure:** pour un contrôle parfait des existences.



**PC:** Maximum transparency for rapid identification of food and its state.

**PC:** Transparence maximum pour une identification rapide de l'aliment et de son état.



**PC**



**PP**

180 mm

Item	Cap	h
1860	2 L	100 mm
1861	4 L	190 mm



225 mm

Item	Cap	h
1862	6 L	190 mm
1863	8 L	230 mm



285 mm

Item	Cap	h
1864	12 L	210 mm
1865	18 L	320 mm
1866	22 L	400 mm



Lid / Couverture. Polyethylene. -40° +90° **LDPE**

Food Storage Container / Bac. Polypropylene. -40° +95° **PP**

**Stackable** with lid and nestable when empty.

**Empilables** avec couvercle et emboîtable à vide.

Texturized on comers and base to protect from abrasion and impact.

Base et angles texturés pour protéger de l'abrasion et des impacts.

**Rounded edges:** A special design that avoids accumulation of remains and facilitates cleaning.

**Bords arrondis:** La conception spéciale évite l'accumulation des restes et facilite le nettoyage.

